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Nivåvænge Grundejerforening 

Bestyrelsen 

Den 29. juli 2019 

 

Referat af bestyrelsesmøde mandag den 27. maj 2019 

Mødet blev afholdt hos Christine, 242. 

Deltagere: Anne Kofoed; Erling Koch-Nielsen; Christine Jensen; Erik Mørup; Peter Mandrup Jensen 

samt Frank Rygaard. 

 

1. Godkendelse af referat af møde den 29. marts 2019 

Referatet blev godkendt. Referatet ligger på hjemmesiden. 

 

2. Drøftelse og færdiggørelse af bestyrelsens arbejdsplan 

Bestyrelsen drøftede med udgangspunkt i skitsen til arbejdsplan, der blev drøftet på mødet 

den 29. marts, hvordan der kan arbejdes med de forskellige emner. Bestyrelsen besluttede: 

- visionsplanen for Nivå Bymidte: 

o der arbejder allerede en arbejdsgruppe med emnet 

o der var stor ros til arbejdet i arbejdsgruppen 

o Erik er tovholder for arbejdsgruppen 

- sikring af bred sammensætning af beboere i foreningen: 

o Christine og Peter er tovholdere 

o Der fokuseres blandt andet på en bred formidling af de mange positive aktiviteter, 

der er i Nivåvænge om omkring Nivåvænge – og mulighederne for yderligere 

aktiviteter 

o Erik har udarbejdet et ”katalog”, der indgår i arbejdet 

- El-ladestandere: 

o Projektet med opsætning er fint i gang 

o Erik og Frank er tovholdere 

- Hjemmesiden: 

o Der skal ske en løbende opdatering og vedligeholdelse af hjemmesiden 

o Anne, Peter og Erik bidrager 

- Rensning af brønde: 
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o planlægges at skulle gennemføres i efteråret 2019 

o Frank indhenter tilbud 

o Der arbejdes for deltagelse af samtlige husstande 

- kontrakt med YouSee om tv-aftale samt overvejelser om internetforbindelse: 

o Erling er i samarbejde med Thorkil Emborg tovholder for dette projekt 

- Affaldsordning: 

o Bestyrelsen følger med i de kommunale drøftelser (og kommende beslutninger) og 

drøfter mulige konsekvenser for bebyggelsen 

- revision af bebyggelsens retningslinjer: 

o Anne og Peter er tovholdere for dette projekt om revision/opdatering af 

bebyggelsens retningslinjer 

- Aktiviteter: 

o Sct. Hans: Falder i år på den 23. juni. Grill kl. 18, bål kl. 20 - Erling tænder bål – Frank 

kører bordsæt og stiller grill op 

o Hjertestarterkursus: Ved at blive arrangeret. Der planlægges op til tre aftener 

o Forskønnelsesdag: blev afholdt lørdag den 11/5. Vejret var perfekt og deltagelsen 

overvældende og god stemning. Fin deltagelse på traktor-turen 

o Halloween: Heidi i 127 har lovet at deltage i arrangementet (tak for det!) 

o Havevandring: planlægges til den 26. maj 

 

3. Gensidig orientering 

- skur i nummer 43: bestyrelsen drøftede sagen, herunder involvering af nabo(er) og 

kommunen. Anne retter henvendelse til beboerne i nummer 43 

- parkering på nordsiden af grønningen: bestyrelsen besluttede at bede Frank om at slå nogle 

”søm” i, der markerer, at der beregnes at være tre biler mellem træerne 

- renovering af veje i Nivåpark: orientering om lidt parkerings-/trafikbøvl 

 

4. Eventuelt 

- der holdes middag for bestyrelsen den 15. juni hos Erik (tak, Erik) 

- næste møde onsdag den 21. august: holdes hos Peter 103 

 

Ref. Peter 


